
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.31.1.2019 

Protokół Nr 40/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 08 sierpnia 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11: 00, zakończenie o godz.13:00 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś,  

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego Wojciech Chodorek  

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do 

kategorii dróg powiatowych odcinka drogi położonego w gminie Jeżowe w Powiecie 

Niżańskim. 

4. Informacja dotycząca remontu pomieszczeń sanitarnych na II piętrze budynku Zespołu 

Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli przy ul. Orzeszkowej 2. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na cyklinowanie i lakierowanie 

parkietów w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

6. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli w sprawie 

wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację dodatkowych zajęć 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach czteroletniego liceum 

ogólnokształcącego w ZS Nr 1 w każdym roku szkolnym w całym cyklu kształcenia. 

7. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli w sprawie 

wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację  dodatkowych zajęć 



 
 

edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego w ZS Nr 1 w każdym roku szkolnym w całym cyklu kształcenia. 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej w 

szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych 

kursach zawodowych w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum 

Nr 8 Specjalnego im. Księdza Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół Nr 6 

Specjalnych w Stalowej Woli. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum dla Dorosłych 

w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w 

Stalowej Woli. 

12. Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Kobiet Słomianej” w sprawie wsparcia finansowego 

„Jarmarku Słomiańskiego” 

13. Wniosek Wójta Gminy Bojanów o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwoźdźcu.  

14. Wniosek Burmistrza Zaklikowa o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdziechowicach.  

15. Wniosek Wójta Gminy Zaleszany o dofinansowanie zakupu motopompy pożarniczej dla OSP w 

Skowierzynie. 

16. Informacja o sytuacji finansowej PKS S.A. w związku z poręczeniem kredytu przez Powiat 

Stalowowolski w 2018 r. 

17. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu. 

18. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego w 2019 roku. 



 
 

19. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

20. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowlskiego w sprawi zmian w budzecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

21. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2019-2033. 

22. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Stalowowolskiego. 

23. Wniosek Zarządu Powiatu do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie IX Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

24. Podjęcie decyzji w sprawie wstrzymania dotacji dla niepublicznych szkół prowadzonych przez 

Panią Ewę Piechowską począwszy od miesiąca sierpnia 2019 r. w trybie art. 36 ust. 6 i 7 Ustawy 

z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. poz. 2203 z późn. 

zm.). 

25. Wolne wnioski. 

26. Przyjecie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

27.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 40. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad.2.Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za -4, przeciw -0, wstrzymujących się -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia 

do kategorii dróg powiatowych odcinka drogi położonego w gminie Jeżowe w Powiecie 

Niżańskim. 

  Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Naczelnik Wydziału IMP 

Alicja Mach poprosiła o pozytywne wyrażenie opinii. Starosta zapytał, czy są pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  



 
 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/233/2019 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg powiatowych odcinka drogi położonego w gminie Jeżowe w 

Powiecie Niżańskim. 

 

Ad.4.Informacja dotycząca remontu pomieszczeń sanitarnych na II piętrze budynku 

Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli przy ul. Orzeszkowej 

2. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że w wyniku przeprowadzonego 

zapytania ofertowego na zadanie pn.: „Remont pomieszczeń sanitarnych na II piętrze 

budynku Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli przy ul. 

Orzeszkowej 2” zostało złożonych 46 zapytań - nie wpłynęła żadna oferta.  Starosta 

zaproponował aby wyznaczyć inny termin na wykonanie tego zadania i zabezpieczyć na ten 

cela środki w budżecie powiatu. Starosta zarządził głosowanie za powyższym rozwiązaniem. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0 

Zarząd przyjął informację odnośnie braku złożonych ofert i zaproponował ponowne 

przerpwadzenie zapytania ofertowego w przyszłym roku na dwie kondygnację. 

 

Ad.5.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na cyklinowanie i 

lakierowanie parkietów w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w 

Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Naczelnik powiedziała, 

że Dyrektor ZSP Nr 1 miała już zgodę na wycyklinowanie czterech klas, Naczelnik 

powiedziała, że z zaleceń SANEPID jest do wycyklinowania osiem pomieszczeń.  Dyrektor ZSP 

Nr 1 ma korzystną ofertę w związku z tym prosi o wyrażenie zgody na cyklinowanie. Starosta 

zapytał, czy są inne uwagi lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Innych uwag i 

pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/234/2019 w sprawie wyrażenia zgody na cyklinowanie 

i lakierowanie parkietów w budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad.6.Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli w 

sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację 

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w 

klasach czteroletniego liceum ogólnokształcącego w ZS Nr 1 w każdym roku szkolnym 

w całym cyklu kształcenia. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik omówiła wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w 

Stalowej Woli o organizację w roku szkolnym 2019/2020 dodatkowych zajęć z: 



 
 

 klasa prawna w wymiarze 1 godz./tyg. – cały cykl kształcenia  

 klasa policyjna w wymiarze 2 godz./tyg. – cały cykl kształcenia 

 klasa promotor zdrowia i rodziny w wymiarze 2 godz./tyg. – cały cykl kształcenia 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że koszt jednej godz. wynosi 2,111 zł, koszt 

dwóch godz. 7,899 zł dla oddziału policyjnego, w roku 2019/2020 łączny koszt wyniesie 

10,010,99 zł. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do 

przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie, Zarząd wyraził zgodę na przyznanie środków 

finansowych po 1 godz./tyg na dodatkowe zajecia. 

 

Ad.7.Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli w sprawie 

wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację  dodatkowych 

zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasach 

trzyletniego liceum ogólnokształcącego w ZS Nr 1 w każdym roku szkolnym w całym 

cyklu kształcenia. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstwiła wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w 

Stalowej Woli o organizację w roku szkolnym 2019/2020 dodatkowych zajęć z: 

 klasa wojskowa w wymiarze 2 godz./tyg. – cały cykl kształcenia  

 klasa policyjna w wymiarze 2 godz./tyg. – cały cykl kształcenia 

 klasa prawna w wymiarze 1 godz./tyg. – cały cykl kształcenia 

 klasa promotor zdrowia i rodziny w wymiarze 2 godz./tyg. – cały cykl kształcenia 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik powiedziała, że w roku 2019/2020 koszt zajęć 

ogółem wyniesie 13,878 zł Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie, Zarząd wyraził zgodę na przyznanie środków 

finansowych po 1 godz./tyg na dodatkowe zajecia. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XXXVII/262/2018 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących 

kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 



 
 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Naczelnik 

powiedziała że uchwała dotyczy zmniejszenia godzin tygodniowych nauczycieli i jest to 

zmniejszenie z 22 godz. tyg. na 20 godz. tyg. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu 

zgłaszają pytania lub mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/235/2019 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, nauczycieli prowadzących kształcenie w formie 

zaocznej oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej w 

szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach 

szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Naczelnik 

powiedziała, że nowy projekt uchwały określa obowiązkowy wymiar godzin dla nauczycieli 

w wymiarze 20 godz. tyg. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/236/2019 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na 

kwalifikacyjnych kursach zawodowych w szkołach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Publicznego Gimnazjum Nr 8 Specjalnego im. Księdza Jana Twardowskiego w Stalowej 

Woli w Zespole Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

            Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik powiedziała, że w związku zakończeniem 

działalności Szkół Gimnazjalnych Rada Powiatu do 30 listopada 2019 r. musi stwierdzić 

zakończenie działalności Gimnazjum nr 8 Specjalnego im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Stalowej Woli w ZS Nr 6 w Stalowej Woli. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają 



 
 

pytania lub mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/237/2019 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Publicznego 

Gimnazjum Nr 8 Specjalnego im. Księdza Jana Twardowskiego w Stalowej Woli w Zespole Szkół 

Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Gimnazjum dla Dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego i Ośrodku 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/238/2019 dla pani mgr Wandy Matejko nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.12.Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Kobiet Słomianej” w sprawie wsparcia finansowego 

„Jarmarku Słomiańskiego”. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk powiedział, że Prezes Stowarzyszenia „Kobiet 

Słomianej” zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie w kwocie 1500 zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie transportu zespołów artystycznych oraz kół gospodyń wiejskich z terenu 

Powiatu oraz na zakup nagród dla laureatów konkursu kulinarnego. Poinformował, że 

impreza ma charakter ponadgminny i jest to promocja produktów regionalnych, Naczelnik 

zaproponował aby przeznaczyć na w/w cel kwotę 1000 zł.Starosta zapytał, czy członkowie 

Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi do wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Kobiet Słomianej” został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana 

kwota dofinansowania – 1000 zł.  

 

Ad.13.Wniosek Wójta Gminy Bojanów o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gwoźdźcu.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła wniosek. Wójt Gminy Bojanów zwrócił się z 

wnioskiem o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gasniczego dla OSP w 

Gwoźdzcu. Skarbnik powiedziała, że zwróciła się o opinię do Komendanta Straży Pożarnej w 



 
 

Stalowej Woli – Komendant wyraził pozytywna opinię. Starosta zaproponował 

zabezpieczenie finansowe na ten cel w budżecie powiatu w kwocie 40.000 zł. zapytał, czy 

członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Proponowana kwota dofinansowania – 40 000 zł.  

 

Ad.14.Wniosek Burmistrza Zaklikowa o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdziechowicach.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła wniosek. Burmistrz Gminy Zaklikowa 

zawnioskował o dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gasniczego dla OSP w 

Zdziechowicach. Skarbnik powiedziała, że wniosek był już rozpatrywany, całkowity koszt 

zakupu samochodu to kwota ok. 800 tys. zł z czego dofinansowanie w kwocie 500 tys. zł 

pochodzi z Ministerstwa Sprawiedliwości, z gminy Zaklików to kwota 200 tys zł, natomiast 

dofinansowanie z Powiatu w kwocie 50,000 tys zł. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Proponowana kwota dofinansowania – 50 000 zł.  

 

Ad.15.Wniosek Wójta Gminy Zaleszany o dofinansowanie zakupu motopompy pożarniczej 

dla OSP w Skowierzynie. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła wniosek. Wójt Gminy Zaleszany zawnioskował o 

dofinansowanie zakupu motopompy pożarniczej dla OSP w Skowierzynie w kwocie 10 000 

zł Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek rozpatrzony pozytywnie. Przyznana kwota dofinansowania – 10 000 zł.  

 

Ad.16.Informacja o sytuacji finansowej PKS S.A. w związku z poręczeniem kredytu przez 

Powiat Stalowowolski w 2019 r. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła informację o sytuacji finansowej PKS S.A. w 

związku z poręczeniem kredytu przez Powiat Stalowowlski w 2019 roku. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionej 

informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Informacja rozpatrzona pozytywnie. Poreczenie kredytu w kwocie - 500 000 tys.zł. 

 



 
 

Ad.17.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego 

zabezpieczenie spłaty kredytu. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały.Powiedziała, że wniosek został 

złożony 28 czerwca 2019 roku. Kwota poręczenia kredytu wynosi 500 tys. zł. Starosta 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/239/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli  Spółka Akcyjna, stanowiącego zabezpieczenie spłaty kredytu. 

 

Ad.18.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego w 2019 roku. 

            Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego               

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/240/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek 

samorządu terytorialnego w 2019 roku. 

 

Ad.19.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2019 rok. 

            Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego               

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/241/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  

Stalowowolskiego na 2019. 

 

Ad.20.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 

2019 rok. 

Skarbnik Powiatu Elzbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Skarbnik powiatu 

poinformowała, że został zwiększony plan dochodów o 3 mln 315 tys. zł. Starosta zapytał, czy 



 
 

członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i 

pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/242/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019. 

 

Ad.21.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady   

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2019-2033. 

Skarbnik Powiatu Elzbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały.  

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego               

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/243/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2019-2033. 

           

Ad.22.Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Stalowowolskiego. 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń powiedziała zę w dniu 8 sierpnia Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji zapoznała się ze skargą na działanie Starosty Stalowowlskiego Pani Anny 

M. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego               

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za wyrażeniem 

pozytywnej opinii. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 40/244/2019 wyrażił pozytywną opinię w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Stalowowolskiego. 

 

Ad.23.Wniosek Zarządu Powiatu do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie IX 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła porządek obrad IX Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Powiatu. Starosta zarządził głosowanie za wyrażeniem pozytywnej opinii. Starosta 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. 

            Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

           Wniosek rozpatrzony pozytywnie. 



 
 

 

Ad.24.Podjęcie decyzji w sprawie wstrzymania dotacji dla niepublicznych szkół 

prowadzonych przez Panią Ewę Piechowską począwszy od miesiąca sierpnia 2019 r. w 

trybie art. 36 ust. 6 i 7 Ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych (Dz. U. poz. 2203 z późn. zm.) 

Skarbnik Powiatu Elzbieta Kulpa omówiła przyczyny podjęcia decyzji o wstrzymaniu dotacji 

dla szkól prowadzonych przez Panią Ewę Piechowską. Starosta zarządził głosowanie za 

wyrażeniem pozytywnej opinii. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Decyzja sprawie wstrzymania dotacji dla niepublicznych szkół prowadzonych przez Panią Ewę 

Piechowską począwszy od miesiąca sierpnia 2019 r została podjęta. 

 

Ad.25. Wolne wnioski. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że do Zarządu z Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego wpłynął wniosek z propozycją II wariantów rozwoju Szpitala, w celu 

poręczenia kredytu przez powiat na okres 15 lat w kwocie: 

I wariant 2,700 mln. zł poręczenia kredytu 

II wariant 1,630 mln. zł poręczenia kredytu 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem. Wniosek oddalony – nie możliwy do realizacji. 

 

Ad.26. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu. 

   Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do protokołu nr 38/2019 r. z dnia 22 lipca 2019 r. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. Protokół nr 38/2019 został 

przyjęty. 

   Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do protokołu nr 39/2019 r. z dnia 25 lipca 2019 r.? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. Protokół nr 39/2019 został 

przyjęty. 

 

 Ad.27. Zamknięcie posiedzenia.  

            Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Jolanta jaskot 

  Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


